
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 24.05.2018  
 
Kjell Håland (A) sette på vegner av A, KrF og Sp fram slikt forslag: 
 

«Saka vert tatt til orientering. Ein kjem tilbake til saka i fylkesutvalet.» 
 

Olav Kvinge (H) sette på vegner av H, Frp og V fram slik protokollmerknad: 
 

«Alternativ til pkt. 3 
Fylkesutvalet er ikkje einig med Statens vegvesen om at ein austre trasé for gang- og 
sykkelvegløysing over Røtinga har mindre konfliktvarsel enn ein vestre trasé. Fylkesutvalet vil tilrå 
at austleg del av Røtinga forblir som i dag med dei turstiane som eksisterer i elles urørt natur. Ved 
å nytta vestleg gang- og sykkeltrasé, får ein opprusta den mest brukte stien som er i området til 
ein universell utforma og funksjonell turveg som og vil gjere områda i og rundt Kobbavågen meir 
tilgjengeleg for ålmenta. Det er viktig at ein i anleggsfasen tar omsyn til turgåarar, og legg til rette 
for at ein kan ferdast i området også i anleggsfasen.» 

 
Røysting 
 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot ingen røyster for 
fylkesrådmannen sitt forslag. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Saka vert tatt til orientering. Ein kjem tilbake til saka i fylkesutvalet. 
 
Protokollmerknad frå H, Frp og V 
Alternativ til pkt. 3 
Fylkesutvalet er ikkje einig med Statens vegvesen om at ein austre trasé for gang- og sykkelvegløysing 
over Røtinga har mindre konfliktvarsel enn ein vestre trasé. Fylkesutvalet vil tilrå at austleg del av Røtinga 
forblir som i dag med dei turstiane som eksisterer i elles urørt natur. Ved å nytta vestleg gang- og 
sykkeltrasé, får ein opprusta den mest brukte stien som er i området til ein universell utforma og funksjonell 
turveg som og vil gjere områda i og rundt Kobbavågen meir tilgjengeleg for ålmenta. Det er viktig at ein i 
anleggsfasen tar omsyn til turgåarar, og legg til rette for at ein kan ferdast i området også i anleggsfasen. 
 


